
 Protokoll 

Sida 31 (44)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 6 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 16 juni 2015 

 

§ 17    Svar på skrivelse från vice ordf. Sofia Modigh (KD), 
led. Dennis Wedin m.fl. (M) och led. Ann-Katrin Åslund 
(FP) angående sommaröppna verksamheter för äldre 

Dnr 150-161/2015  

      Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 30 april 2015. 

 

Vice ordf. Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M) 

och ledamoten Ann-Katrin Åslund (FP) har i skrivelsen angående 

sommaröppna verksamheter för äldre föreslagit att äldreförvaltningen 

uppdras att återkomma med en redogörelse för förekomsten av 

sommaröppna verksamheter i de olika stadsdelarna, om dessa 

verksamheter drivs av kommunen eller av andra aktörer, och om 

stadsdelen ger någon form av bidrag till sommar-verksamheter för 

äldre. 

 

Äldreförvaltningen har med hjälp av stadsdelsförvaltningarna kartlagt 

öppentiderna under sommarmånaderna för stadens dagverksamheter 

och träffpunkter. Av kartläggningen framkommer att samtliga 

dagverksamheter, med undantag för en, har öppet med ordinarie 

öppentider under sommaren. Avseende träffpunkter har vissa 

träffpunkter stängt under ett antal sommarveckor, i de flesta fall finns 

dock en annan träffpunkt inom stadsdelen som har öppet under dessa 

sommarveckor. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD) och ledamoten Dennis Wedin 

m.fl. (M) anmäler ett gemensamt särskilt uttalande. 

 

Tjänstgörande ersättare Niklas Källberg (FP) anmäler ett eget särskilt 

uttalande. 

 



 Protokoll 

Sida 32 (44)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 6 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 16 juni 2015 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande från (KD) och (M): 

”Vi tackar förvaltningen för en bra redovisning. Det är oroväckande 

att det finns vissa stadsdelar där öppettiderna för träffpunkter och 

mötesplatser för äldre tydligt minskar under sommaren, och under 

vissa perioder helt saknas. 

 

Detta är en fråga som förvaltningen måste bevaka i framtiden, som ett 

led i det övergripande arbetet att bryta äldres isolering och ge alla 

äldre möjlighet till social samvaro. Vi kan inte nog understyrka hur 

viktigt det är att verksamheter håller öppet just på de tider då man 

som äldre är som mest ensam, det vill säga när släkt och vänner är 

bortresta.” 

 

Särskilt uttalande från (FP): 

”Vi tackar förvaltningen för en bra redovisning. Det är oroväckande 

att det finns vissa stadsdelar där öppettiderna för träffpunkter och 

mötesplatser för äldre tydligt minskar under sommaren, och under 

vissa perioder helt saknas. 

 

Detta är en fråga som förvaltningen måste bevaka i framtiden, som ett 

led i det övergripande arbetet att bryta äldres isolering och ge alla 

äldre möjlighet till social samvaro. Vi kan inte nog understyrka hur 

viktigt det är att verksamheter håller öppet just på de tider då man 

som äldre är som mest ensam, det vill säga när släkt och vänner är 

bortresta. 

 

Skulle Folkpartiets motion om rätt till servicehus för alla äldre över 

85 år vinna kommunfullmäktiges bifall skulle detta göra mycket för 

att stärka möjligheterna till social samvaro för äldre som bor kvar i 

ordinärt boende och löper risk för isolering under sommaren och 

storhelger.” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Protokoll 

Sida 33 (44)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 6 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 16 juni 2015 

 

§ 18    Svar på skrivelse från vice ordf. Sofia Modigh (KD), 
led. Dennis Wedin m.fl. (M) och led. Ann-Katrin Åslund 
(FP) angående regeringens indragna satsningar inom 
äldreomsorgen  och dess konsekvenser för äldre 

Dnr 150-162/2015  

      Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 20 maj 2015. 

 

Vice ordf. Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M) 

och ledamoten Ann-Katrin Åslund (FP) har i skrivelsen angående 

regeringens indragna satsningar inom äldreomsorgen och dess 

konsekvenser för äldre föreslagit att äldrenämnden uppdrar åt 

förvaltningen att redovisa hur regeringens budgetförslag och 

framförallt hur indragningarna av de av alliansen initierade 

satsningarna kommer att påverka Stockholms äldre.  

 

Äldreförvaltningen anför i tjänsteutlåtandet att regeringen har 

beslutat att ge Socialstyrelsen i uppdrag att ta fram en modell för hur 

de sammanlagt 7 miljarderna för en utökad bemanning i 

äldreomsorgen ska fördelas. Syftet är att skapa bästa möjliga 

förutsättningar för kommunerna att använda medlen.  

Förvaltningen avvaktar Socialstyrelsens uppdrag innan 

konsekvenserna för äldreomsorgen i Stockholms stad kan redovisas.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. 

(M) och tjänstgörande ersättare Niklas Källberg (FP) anmäler ett 

gemensamt särskilt uttalande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 


